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 CS 

NÁVRHY 

Výbor pro životní prostředí, veřejné zdraví a bezpečnost potravin vyzývá Rozpočtový výbor 

jako věcně příslušný výbor, aby do svého návrhu usnesení začlenil tyto návrhy: 

1. žádá, aby byl víceletý finanční rámec (VFR) v souvislosti se strategií Horizont 2020 

přizpůsoben tak, aby bylo možné dosáhnout cílů stanovených v Paříži, vzhledem k tomu, 

že přizpůsobení evropských ekonomik závazkům Pařížské dohody o změně klimatu bude 

jednou z největších výzev, jimž bude muset v nadcházejících letech Evropská unie čelit; 

2. domnívá se, že vzhledem k tomu, že je třeba zajistit přidanou hodnotu ekosystémů a 

biologické rozmanitosti evropského životního prostředí, měl by VFR tuto hodnotu uznat 

přidělením dostatečných zdrojů v následujících rozpočtech, aby byla tato rozmanitost 

zachována, zejména pak ve venkovských oblastech; 

3. domnívá se, že VFR by měl poskytovat odpovídající rozpočet a finanční prostředky síti 

Natura 2000, zejména prostřednictvím programu LIFE, jehož cílem je podporovat 

provádění cílů v oblasti životního prostředí a klimatu a jejich začlenění do ostatních 

politik a praxe členských států; 

4. domnívá se, že program Zdraví pro růst na období let 2014–2020 je klíčovým nástrojem, a 

proto zdůrazňuje, že je třeba zajistit, aby jeho rozpočet zůstal zachován; 

5. domnívá se, že revize VFR by měla odrážet skutečnost, že v příštích letech bude 

vzhledem k rostoucímu tlaku na zdroje výzvou bezpečnost potravin, přičemž by rovněž 

mohla být využita k řešení problematiky nedostatečně kvalitní výživy v členských státech. 

 


